
Zápis ze slavnostní schůze konané dne 2. října 2015 u příležitosti 125. výročí založení sboru 
 
 
Slavnostní chůze ku příležitosti oslav 125. výročí založení Sboru dobrovolných hasičů v 
Suchdole se konala v pátek dne 2. října od 18:00 hodin v hotelu Galaxie v Praze-Suchdole. 
Přítomno bylo 51 členů a 19 hostů: zástupci MČ Praha-Suchdol - starosta Ing. Petr Hejl, Ing. 
Věra Štěpánková a RNDr. Ludmila Knappová, za Měst. policii Praha p. Kovanda, Antonín 
Vosyka za Hasičskou vzájemnou pojišťovnu, náměstek MSH Praha Jiří Zloch, Doc. 
Magdalena Vovsová za Občanské sdružení Betlém,zástupci SDH Řepy, Lysolaje, Braník, 
Zbraslav, Lensedly. 
 
Po přivítání všech přítomných starostou sboru a úvodním slově jsme vyslechli zprávu o 
činnosti Kolektivu mladých hasičů. Po nich  velitel Jednotky SDH zhodnotil práci svých 
členů za posledních pět let a kronikářka přiblížila přítomným historii dobrovolného hasičstva 
na Suchdole. 
 
Starosta MČ Praha-Suchdol Ing. Petr Hejl ve svém vystoupení poděkoval starším členům 
sboru, jednotce i všem, kteří pomáhají při různých akcích na Suchdole. Mladým hasičům 
popřál hodně úspěchů a věří, že jako budoucí následníci budou pokračovat v této prospěšné 
práci a dále na spolkový prapor připnul stuhu, kterou městská část sboru věnovala. 
 
Náměstek starosty MSH Praha Jiří Zloch nejprve předal sboru stuhu Sdružení hasičů ČMS a 
pamětní diplom. Následně poděkoval za pozvání, za činnost Kolektivu mladých hasičů, 
zhodnotil práci jednotky a celému sboru poděkoval za činnost. 
 
Martina Hartmanová, vedoucí Odborné rady mládeže MSH Praha, poděkovala za práci 
Kolektivu mládeže, ale také všem ostatním členům, kteří se podíleli a podílejí na organizaci 
dětských soutěží. 
 
Luboš Spálenka z SDH Řepy popřál celému sboru hodně úspěšných dalších let. 
 
Zástupce SDH Braník p. Merxbauer nejprve omluvil nepřítomnost starosty SH ČMS pana 
Ing. Richtra. Zhodnotil 125 let sboru na Suchdole a zároveň předal pozdravy od nejstaršího 
pražského sboru, kterým je SDH Braník a který bude mít zanedlouho 150 let trvání. 
 
Doc. Magdalena Vovsová  naopak pozdravila přítomné za nejmladší spolek, který byl založen 
v roce 2001, kterým je Občanské sdružení Betlém, s kterým naši hasiči každoročně 
spolupracují při instalování a zahajování obecního betlému. Ve svém příspěvku se také 
zavázala k vytvoření výtvarného návrhu pamětního listu a diplomu. 
 
Antonín Vosyka z hasičské pojišťovny poděkoval sboru za pozvání na tuto slavnostní schůzi a 
do budoucna popřál všem členům hodně úspěšné práce. 
 
Dále se svým příspěvkem vystoupil i zástupce Městské policie Praha 6 pan Kovanda, který 
nejprve poděkoval za pozvání a dále zhodnotil dosavadní dobrou spolupráci mezi sborem a 
městskou policií. 
 
V průběhu této slavnosti Z. Kučerová vzpomněla také na naše najstarší členy, pana Ladislava 
Vlachynského, který sice nebyl přítomen, ale v létě oslavil krásných 90 let. Na jeho oslavě 
byli přítomni i zástupci našeho sboru, kteří mu předali k tomuto významnému jubileu dárkový 



balíček. Naše nejstarší členka paní Dagmar Járová z rukou starosty sboru převzala kytičku, 
jako poděkování za dlouholetou podporu našeho sboru a starosta sboru Milan Kučera, který se 
nedávno dožil 65. let,  převzal z rukou kronikářky malý dárek. 
 
Dále pak následovala volná zábava, ke které přispěla hudební skupina s krásnými tanečními 
skladbami. Členové a hosté si tak mohli popovídat, zavzpomínat, ale také zatančit  či se jen 
tak zaposlouchat do příjemné taneční hudby. 
 
 


